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Reactie op de algemene beschouwingen 1e termijn, Dalfsen 3 juli 2024. 

 

Voorzitter, geachte leden van de Raad, 

 

Met genoegen heb ik geluisterd naar de inbreng van de meeste fracties. Tijdens de 

ronde technische vragen werd al duidelijk dat u deze PPN en vooral de geringere 

omvang dan voorgaande jaren, waardeert. Los van de omvang blijkt uit uw bijdragen 

vandaag, dat de door het college voorgestelde richting, welke ook door de VNG 

wordt onderschreven. Nu niet de lasten verzwaren en bezuinigingen doorvoeren. Nee 

kabinet neem uw verantwoordelijkheid, knaken voor onze taken! (Daarnaast gaan we 

wel aan de slag met een plan B, mocht de nood aan de man komen) 

Het college is er voor u! Daar waar de raad via een meerderheid het college oproept 

tot het uitvoeren van zaken, weet u dat dat ook zal gebeuren. Onze verwondering 

spreek ik evenwel uit over het forse verschil in beleving van de fracties van de C.U. en 

D66. Waarbij de laatste zelfs meent dat 70% van het beleid voortkomt uit de 

oppositie, beleeft de C.U. het kennelijk totaal anders. Even voor de goede orde 

voorzitter, natuur inclusief bouwen en verduurzamen van de buitenverlichting zijn 

toch echt zaken die al vele jaren gemeengoed zijn van het beleid in de gemeente 

Dalfsen. De overige claims laat ik even voor wat ze zijn, maar volgens mij waren daar 

steeds raadsmeerderheden voor, dus geen oppositie beleid maar Raadsbeleid! 

Voor wat betreft de te verwachten structurele financiële tekorten staan wij, zoals u 

weet, in nauw contact, met VNG Overijssel, de landelijke VNG en de provincie 

Overijssel als toezichthouder. Gezamenlijk wordt geprobeerd duidelijk te maken waar 

de schoen wringt: structureel meer geld i.p.v. incidenteel. 

De nieuwe manier van werken, brengt nieuwe uitdagingen met zich mee 

Voor het nieuwe werken bestaan de kaders al, er zijn namelijk flexibele werktijden. 
Daarnaast zal het concept verder uitgewerkt worden. Medewerkers kunnen van 
maandag t/m vrijdag tussen 07:00 en 19:00 uur op het gemeentehuis werken en 
tussen 07:00 en 22:00 uur werken waar het past (dagvenster). In de praktijk zien wij 
dat veel medewerkers op dezelfde dagen aanwezig zijn. Hier zal meer op gestuurd 
kunnen worden, bijvoorbeeld door richtlijnen binnen de organisatie vast te stellen  
De reiskosten vergoeding wordt verder uitgewerkt, waarbij de nadruk komt te liggen 

op duurzaamheid, zoals fietsen en O.V., vitaliteit en aantrekkelijk werkgeverschap. 

Overigens is dit bedrijfsvoering en stelt de raad slechts het budget vast. 

De nieuwe regiodeal biedt voor Dalfsen mooie kansen op het gebied van 

infrastructuur, recreatie, duurzaam ondernemen en klimaatadaptatie. Door  pro-

actief te zijn lagen er al projecten op de plank. Deze liggen nu klaar om ingebracht te 

worden ter uitvoering. Daarbij is zeker aandacht voor ambtelijke capaciteit. 

Met de toename van de biodiversiteit in onze gemeente zien we soms ook door 

sommigen minder gewenste organismen verschijnen, die echter ook deel uitmaken 

van het ecosysteem. Zo bestrijden we al jaren de EPR, waarbij de biologische 
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bestrijding door predatoren stap voor stap een groter aandeel krijgt. Het 

Jacobskruiskruid is ook zo’n voorbeeld. Momenteel kunt u bijna wekelijks zien hoe 

het door onze medewerkers, met wortel en tak uit onze bermen verwijderd wordt. 

We nemen deel aan de pilot Vechterweerd met LTO, Waterschap, Vitens. Hierbij 

nemen we onze verantwoordelijkheid betreffende onze eigendommen. Binnen het 

openbaar groen wordt plaatselijk actief voorkomen dat de plant in bloei komt. Extra 

inzet wordt gepleegd wanneer er sprake is van afzet ten behoeve van veevoer. 

Met grote belangstelling volgen we de ontwikkelingen op het gebied van A.I., we zien 

kansen én bedreigingen. Vóór we het als gemeente gaan toepassen vinden wij mét u 

dat het noodzakelijk is om duidelijke uitgangspunten vast te stellen, op basis van 

zowel Europese regelgeving als te verwachten Rijksbeleid op dit gebied. Niet in de 

laatste plaats gelet op de ethische dilemma’s welke zich kunnen voordoen 

Tot slot voorzitter wordt deze nota een trendy nota genoemd, een niet gering 

compliment lijkt op het eerste oog. Echter het vervolg luidt: “vlees noch vis”, (ik mis 

hier overigens de havermelk en tofu) en wordt het vergeleken met een kabinet van 

Mark Rutte, met gebrek aan durf en visie. Terwijl in dat laatste kabinet toch echt 

werd aangekondigd dat alles nu anders ging worden, een totaal nieuwe bestuursstijl 

dank zij één van de deelnemende partijen: “nieuw leiderschap” geheten. Volgens 

diezelfde partij moet het nu hier heel anders. Moet er meer, meer en nog meer, 

zonder enige financiële onderbouwing, maar op “onderbuikgevoelens”” zo noem ik 

het maar even. 

D66 voorzitter, klinkt enerzijds erg zuur, zijn dit de druiven der Gramschap? En 

anderzijds als wijlen de dichter Johnny van Doorn, ook bekend als Johnny the 

selfkicker, die zich tijdens “performances” nogal opblies. 

Persoonlijk ben ik meer gecharmeerd van Gerrit Achterberg en Martinus Nijhoff. 

Met Nijhoff wil ik afsluiten, met een citaat dat voor mij verbinding verbeeld. 

 

“Ik ging naar Bommel om de brug te zien. 

Ik zag de nieuwe brug. Twee overzijden 

die elkaar vroeger schenen te vermijden, 

worden weer buren.” Uit de moeder de vrouw 

. 
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Reactie wethouder Ramerman 

Voorzitter, we zitten nu op de helft van deze raadsperiode, ik mag zelf inmiddels al weer 2 jaar 

wethouder zijn. De tijd vliegt, daarentegen zijn de vraagstukken die voorliggen niet veel gewijzigd. 

Toch fijn om te lezen dat er veel gebeurd en gerealiseerd is, maar dat we er nog lang niet zijn, dit 

laatste zal ook nooit het geval zijn, er zullen altijd opgaves blijven waar we samen voor aan de lat 

staan. 

De benoemde aandachtspunten, vragen beantwoord ik jullie graag aan de hand van de volgende 

thema’s:  Platteland,  Werken, Verkeer en Recreatie en Toerisme. 

Thema Platteland (Cu vr 5 en GB vr 5) 

Er zijn veel ontwikkelingen in het landelijk gebied, de ruimte claims zijn groot, er is nog veel 

onduidelijk.  Het is nu wachten op de uitwerking van het Hoofdlijnenakkoord in een Regeerakkoord 

Dat is ook de reden dat de provincie voor alsnog geen PPLG Overijssel 2025 opstelt, zoals eerst in de 

planning stond. Wel houdt de provincie vast aan de in de eerste versie van het PPLG beschreven 

gebiedsgerichte 3x3 aanpak voor het landelijk gebied. De koploper gebiedsprocessen binnen de 

deelgebieden zullen in overleg met de initiatiefnemers doorlopen. Hiervoor heeft het Rijk al 

middelen beschikbaar gesteld, via de maatregelpakketten. In onze gemeente spelen drie 

koploperprojecten: Dalfserveld, Lemelerveld/Dalmsholte en de landgoederenzone. 

Ondersteuningsvragen, waarvoor de gevraagde middelen bedoeld zijn, kunnen dus nog steeds 

komen. U en de andere raden binnen de Vechtdalgemeenten worden in oktober bijgepraat over de 

voortgang en stand van zaken.  

Dit najaar gaan we een vervolg geven aan de plattelandsvisie en zullen keuzes, hoe om te gaan met 

de schaarse ruimte voorliggen. 

Ondanks de onduidelijkheid zijn er ook ontwikkelingen en worden er stappen gemaakt op het gebied 

van innovatie.  Dit komt aan de orde in de koplopers gebiedsprocessen, maar ook andere 

ondernemers verenigen zich op het gebied van innovatie. Donderdag aanstaande is er een feestelijke 

start gezond boeren, gezond bouwen betreffende de ontwikkeling van de vezelhennep keten in 

Salland, dit vind plaats in Hessum.  

Thema Werken (CU vr 3, GB vr 9, CDA vr 7, CDA vr 8) 

Mee doen in de maatschappij, een bijdrage kunnen leveren op welke manier dan ook geeft een goed 

gevoel als mens, eigenwaarde, daar willen en blijven we op inzetten, iedereen doet mee! 

Bijverdienen zonder dat dit wordt gekort op de uitkering is al verankerd in de Participatiewet en 

wordt (dus) in Dalfsen ook uitgevoerd. We laten voor een periode van 6 maanden 25% van de 

inkomsten vrij (met een maximum van 269 euro per maand). De periode kan waar nodig/gewenst 

worden verlengd. Daarnaast kunnen premies worden toegekend om arbeidsinschakeling te 

bevorderen. Kortom: we maken zeker gebruik van deze mogelijkheden!  De kans om werkervaring op 

te doen is sowieso onderdeel van het hele re-integratietraject. Dat start soms met vrijwilligerswerk, 

soms al gelijk met werkstages afhankelijk van evt. werkervaring/ capaciteiten van de inwoner.  

Ondersteuning van inwoners bij het helpen naar werk kost geld, dit is niet 1 op 1 terug te vertalen 

naar minder uitkeringen. De maatschappelijke effecten van werken i.p.v een uitkering zijn: werken is 

meer dan loon, het geeft eigenwaarde, vergroot het netwerk, draagt bij aan een gevoel van ‘ertoe 

doen’ kortom: creëert positieve gevolgen op het terrein van gezondheid en algemeen welbevinden. 
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De opbrengsten van re-integratie zijn vooral maatschappelijk en zie je minder direct terug in de 

gemeente begroting.   

Een toename kan soms conjunctuurgevoelig zijn (weinig werk = meer mensen in de uitkering) maar 

wordt (nu) grotendeels veroorzaakt door statushouders (die zeker ook uitstromen) en mensen met 

een grote(re) afstand tot de arbeidsmarkt. Mensen stromen uit naar werk, tegelijkertijd stromen ook 

nieuwe mensen in: hetzij door vestiging in Dalfsen (taakstelling statushouders, verhuizing vanuit 

andere gemeenten), hetzij door andere omstandigheden (jongeren, taakstelling Nieuw-Beschut).  

Goed om te vermelden: onze bijstandsdichtheid is vergeleken tot andere gemeenten heel laag, ook 

de duur in de uitkering is in verhouding laag evenals de instroom vanuit WW. We doen het dus goed. 

Gelijktijdig is het ook een gegeven dat we altijd inwoners zullen hebben die al dan niet tijdelijk van 

dit vangnet gebruik zullen moeten maken. Daarbij is het uitgangspunt: streven naar het maximaal 

haalbare: werken waar kan, en anders zetten we in op maatschappelijke activatie (vrijwilligerswerk 

etc.).  Kortom: re-integratie loont maatschappelijk.  

In de 3 grote kernen hebben we een goed winkelbestand die voorziet in behoeftes, deze willen we 

graag behouden. De detailhandel is een belangrijke werkgever, een divers en compleet 

winkelaanbod draagt bij aan de aantrekkelijkheid en leefbaarheid van de kernen, en de detailhandel 

heeft een belangrijke functie in het voorzieningenniveau voor de inwoners van de gemeente. De 

nieuwe detailhandelsvisie heeft even op zich laten wachten, op dit moment zijn er goede gesprekken 

met de ondernemers in de kern Dalfsen om tot een goede visie te komen. 

Net als landelijk is ook in Dalfsen sprake van een tekort op de arbeidsmarkt. Samen met een groep 

ondernemers zijn we aan het zoeken om tot een collectief/samenwerking te komen, om werknemers 

te behouden voor Dalfsen, om jongeren te trekken etc. Dit alles staat nog in de kinderschoenen. De 

vraag of er ook arbeidsimmigranten worden ingezet, dat zal zeker, maar daar hebben wij als 

gemeente geen zicht op, wij gaan daar immers niet over. 

Thema verkeer (CU vr 9, PvdA vr 4) 

De zorgen over de Rondweg/Koesteeg heeft ook voortdurend onze aandacht. Begin 2023 hebben wij 

u doormiddel van een raadscessie op de hoogte gebracht van het kentekenonderzoek.  Uit dit 

onderzoek is gebleken, dat het vooral bestemmingsverkeer betreft en het doorgaande verkeer 

minimaal is. Bij nieuwe ontwikkelingen bekijken we welke gevolgen dit heeft voor de genoemde 

wegen, maken we gebruik van het stomp principe, stimuleren we het fietsgebruik, door het 

aanleggen van fietsstraten.  Dit alles neemt niet weg dat er een gevoel van onveiligheid en drukte  

kan worden ervaren, tijdens het naar school fietsen en tijdens de spits, hier moeten we zeker 

aandacht voor blijven houden. We volgen daarin ook de ontwikkelingen van het onderzoek van de 

Vrienden van Dalfsen.  

Bij de ontwikkelingen in het centrum wordt aandacht besteed aan de Oostpoort en aan de 

Vechtkade. Bij de Oostpoort willen we de oversteekbaarheid naar het Bellingeweer verbeteren.  

In mei dit jaar bent u doormiddel van een Raadsmemo geïnformeerd over het uitvoeringsprogramma 

verkeer 2024-2026 en het Strategisch Plan verkeersveiligheid, als bijlage heeft een mooie flyer 

ontvangen met een terugblik en een vooruitblik.                                                                                                            
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Het oplossen van verkeersonveilige situaties had doorgaans een ‘reactief’ karakter. Het ‘Strategisch 

Plan Verkeersveiligheid 2030’ gaat uit van een  ‘proactieve aanpak’ en ‘risico gestuurde benadering’. 

De projecten met een hoge prioriteit, zijn opgenomen in het overkoepelende Uitvoeringsprogramma 

Verkeer 2024 - 2026. Het Strategisch Plan Verkeersveiligheid krijgt verder een plek in het in 2026 

nieuw op te stellen GVVP. 

Thema Recreatie en Toerisme ( CDA vr 10) 

De focus voor recreatie en toerisme ligt vanuit het verleden meer rondom de kern Dalfsen, de vecht. 

Voor Nieuwleusen en Lemelerveld lag de nadruk met name op bedrijvigheid. Voor toekomst zien we 

dit anders en zijn we van mening dat recreatie en toerisme ook belangrijk is voor deze kernen, dit is 

belangrijk voor de economische ontwikkeling,  de recreatiesector, de detailhandel en horeca maar 

vooral ook voor onze eigen inwoners.  Met spreiding kunnen we ook meer rekening houden met de 

natuur, de rust en de ruimte die we willen blijven koesteren. De komende periode gaan we hier 

samen met Vechtdal Marketing en de betreffende ondernemers onderzoeken wat er nodig is om hier 

verdere stappen in te zetten. 
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ALGEMENE BESCHOUWINGEN bij PPN 2025-2028 – reactie pfh Uitslag 

 

SOCIAAL DOMEIN EN VOORLIGGENDE VOORZIENINGEN 

Veel vragen en opmerkingen vanuit de raad gaan over het Sociaal Domein in al haar facetten.  

Mooi om die betrokkenheid op dit belangrijke onderwerp te zien en te voelen. Op het deel met 

betrekking tot Werk is door collega Ramerman nader op ingegaan. Voor wat betreft het thema 

Wonen zal in de woonzorgvisie de nodige aandacht worden besteed, het ligt voor de hand om op dat 

moment in samenhang over door te spreken en te debatteren. Denk dat collega Schuurman daar 

straks nog wel op terugkomt [CU-8, GB-2]. 

Vooraf, de stelling dat we jaarlijks overschotten op het Sociaal Domein hebben, herkennen we niet 

[CU]. 

Voorkomen is beter dan genezen, het is niet voor niets een gezegde. Vanuit die filosofie zetten we in 

op preventie, vroegsignalering en lichte behandeling in plaats van (zware) zorg. Er wordt in dit kader 

druk gewerkt aan het vormen van lokale teams, daarbij wordt ook de invulling van de functie van de 

POH-Jeugd betrokken [CU-4]. Het lijkt me goed om na het zomerreces uw raad hierover te 

informeren middels een werkbezoek, een conferentie of een beeldvormende commissievergadering. 

We zullen in samenspraak met de griffie cq agendacommissie een voorstel doen. Daarbij zullen we 

ook ingaan op het vraagstuk met betrekking tot verwarde personen [GB-8], waarbij we lokaal en 

regionaal de zogenaamde AVE-methodiek aan het invoeren zijn. 

Op meerdere locaties wordt indicatieloze dagbesteding aangeboden. Gezamenlijk bieden deze 

locaties wekelijks gedurende 1 dag ( in meerderheid) of 2 dagen aan 40 tot 50 mensen indicatieloze 

dagbesteding [GB-4]. Dit geeft op de kortere termijn hogere kosten, maar daarmee worden kosten op 

de langere termijn lager, bijvoorbeeld door vermijden van uitvallende mantelzorgers en het later in 

moeten zetten van zorg. 

Het voorzieningenniveau in onze gemeente is er een om trots op te zijn [GB-2, CDA-11]. Er is het 

college veel aan gelegen om deze in stand te houden. Soms hebben we daarbij veel invloed, zoals 

kulturhusen en sport, soms minder, zoals de aanwezigheid van winkels en huisartsen.  

Op de vraag of alle ouderen die voorzieningen  lopend kunnen bereiken [GB-2], kan ik duidelijk zijn: 

dat kan niet. Nu ook niet overigens. Er is bijvoorbeeld geen huisartsenpraktijk in Oudleusen. De 

steeds belangrijker wordende opgave is de bereikbaarheid van voorzieningen en de mobiliteit van 

ouderen, van inwoners te versterken.  

 

IHP 

Met de notitie over het IHP hebben we inzicht willen geven in de fasering van de trajecten in de 

verschillende kernen. Het is goed te begrijpen dat onder andere de financiële paragraaf vragen 

oproept [GB-10]. We hebben een inschatting van de impact op hoofdlijnen willen schetsen. Een 

nadere duiding volgt in ieder geval op het moment dat de besluitvorming per kern aan uw raad wordt 

voorgelegd.  
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BESTAANSZEKERHEID 

Er wordt hard gewerkt aan het beleidsplan Bestaanszekerheid, een belangrijk onderwerp. Dit wordt 

naar verwachting in kwartaal 4 aan de raad voorgelegd [PvdA-1]. 

 

GENERATIETOETS 

Over de generatietoets hebben we vorig jaar bij de beschouwingen gesproken. De suggestie voor de 

generatietoets is meegegeven aan de werkgroep Goed Goan, die dat meegenomen heeft in de 

besluitvorming over het nieuw te ontwikkelen format Raadsvoorstellen [CU-M2].  

 

OPVANGLOCATIE/VLUCHTELINGEN 

We hebben u geïnformeerd over het traject om te komen tot een permanente locatie voor opvang. 

Eerst worden kaders opgesteld. In dat kader zijn professionals bevraagd, zijn verschillende 

inloopmomenten georganiseerd en mensen hebben digitaal kunnen reageren.  

We hebben als college op 24 juni de visie op de structurele opvang van asielzoekers vastgesteld en 

deze, voorzien van een raadsvoorstel, doorgeleid naar de raad. In deze visie staan onder andere de 

opgestelde kaders. De volgende fase daarna is het ophalen en verzamelen van mogelijke locaties. Het 

tijdstraject is ook in de notitie opgenomen [PvdA-3, CDA-12]. 

De suggestie van de CU mbt Dalfsen Noord [CU-2] is in dit kader wat te vroeg om inhoudelijk op te 

reageren. We willen iedereen de kans geven om te reageren.   

Vwb het onderwijs aan deze doelgroep, in zijn algemeenheid geldt dat het taalonderwijs en de 

schakelklas zoveel mogelijk uit de reguliere middelen wordt bekostigd. Mochten deze ontoereikend 

zijn, kan een beroep worden gedaan op de inkomsten uit de normvergoedingen (voor opvang van 

Oekraïense vluchtelingen dan wel vluchtelingen). Het is vooralsnog niet noodzakelijk de 

bestemmingsreserve hiervoor aan te spreken.  

 

EVENEMENTENBELEID 

Het is de bedoeling dat we u dit najaar het nieuwe evenementenbeleid ter vaststelling aanbieden. De 

oproep tot vereenvoudiging van regels zoals door GB verwoord, is een breed gedeelde wens vanuit 

uw raad, blijkens eerdere behandelingen. Daar zijn we het roerend mee eens, wel met de gedachte 

dat de regels ook ter bescherming van bezoekers zijn. Ik denk dat we allemaal we voorbeelden 

hebben van waar het misging. In dat geval wordt direct naar de vergunningverlener gekeken. Dat 

gezegd hebbende, uw boodschap is gehoord. 
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Reactie wethouder Schuurman 

Dank voor uw algemene beschouwingen op de Perspectiefnota 25-28, in uw bijdragen geeft u vanuit 

uw eigen perspectief een beeld op de voorgestelde richting en heeft daarbij ook uw eigen vragen om 

meer duidelijkheid te krijgen of om een kritische noot te laten horen.  De gestelde vragen wil ik graag 

beantwoorden. De uitgewerkte schriftelijke versie krijgt u morgen en zal ook door de griffie op het 

Raadsinformatiesysteem worden geplaatst. 

Uw vragen heb ik onderverdeeld in de blokken Wonen, Duurzaamheid en Ruimte. 

Wonen en gemeentelijke monumenten 

(CU6, CU7, GB3, PvdA2, CDA1, CDA2, CDA3, CDA9) 

Een aantal van de vragen zijn terug te leiden naar de vast te stellen Woonzorgvisie die gepland staat 

voor Q4 van dit jaar, in deze visie is het de bedoeling om beleid op te stellen voor onze inwoners, 

jong en oud en speciale doelgroepen en afspraken te maken om woonruimte te creëren. Dit geldt 

ook voor de arbeidsmigranten voor deze  groep krijgen we ook hulp vanuit de provincie. De 

hofjeswoningen waar u naar vraagt is in de nieuwe plannen (Oosterdalfsen Noord, de Koele II en 

Waterinkweg) ruimte voor gereserveerd. Ook zijn er particuliere initiatieven onderweg die 

woonruimte bieden voor medioren/senioren. Daarnaast is het goed om te weten dat op basis van 

het gronduitgiftesysteem 30% van de vrije sector kavels gereserveerd is voor ouderen.  

Een element waar we geen grip op hebben is het feit dat als onze senioren doorstromen naar een 

kavel die de gemeente heeft uitgegeven als seniorenwoning er niet automatisch een woning 

beschikbaar komt voor een jonger gezin uit onze gemeente. Woningen worden via de makelaars 

aangeboden en daar komt heel Nederland op af aangezien we een mooie gemeente zijn om in te 

wonen. Dat hebben we niet in de hand. Voor het multifunctioneel of beter benutten van ruimtes 

heeft u onlangs nog nieuw beleid vastgesteld omtrent het splitsen en het realiseren van tiny houses 

of kleine woning. Daarnaast biedt het VAB (vrijkomende agrarische gebouwen) en het  Sloop voor 

kansen beleid handvatten. Onder het beter benutten van ruimtes komt ook de discussie weer naar 

voren met betrekking tot de hoogte en het realiseren van parkeergarages. Deze vraag hebben we u 

als raad voorgelegd en die uitkomst voeren wij uit. 

De vraag van de PvdA met betrekking tot het behouden van  monumenten in onze gemeente: Op dit 

moment wordt er gewerkt aan actualisatie van het monumenten/archeologiebeleid en de laatste 

integrale herziening van de monumentenlijst is geweest in 2008 . Een uitkomst van deze actualisatie 

kan zijn dat een herziening voorgesteld wordt. Dat kan dan in een uitvoeringsprogramma gezet 

worden. Hiervoor is overigens geen budget beschikbaar op dit moment. Voorleggen van het nieuwe 

beleid aan u, als raad staat gepland voor Q4. 

Over subsidies, in de laatste woonupdate heeft u kunnen lezen dat we in 2023 gebruik hebben 

gemaakt van provinciale subsidies en het laatste besluit is zo vers dat we hier nog geen aanvraag 

voor in hebben gediend maar als het mogelijk is zullen we dat zeker weer doen om op deze manier te 

kunnen versnellen. We zijn zeker in gesprek met de provincie. 

Uw vraag over toekomstbestendig bouwen, bijvoorbeeld circulair bouwen, ook hiervoor zijn we bezig 

om beleid op te stellen. Ook met dit stuk willen we met u als raad over in gesprek. Hierbij wel even 

als kanttekening dat deze zaken, zeker meerwaarde bieden maar soms ook op gespannen voet staan 

met uw wens om betaalbaar te bouwen. Geen reden om het niet te doen maar daar zullen wel 

keuzes gemaakt moeten worden. Dit heeft ook invloed op mogelijk te verwerven inbreidingslocaties, 

de wens om betaalbaar te bouwen voor alle doelgroepen betekent ook iets voor de prijs die betaald 
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kan worden. Een ontwikkelaar bouwt ook de woning en wij kunnen alleen de grond aan bieden. Met 

Oosterdalfsen Noord hebben we ook al gediscussieerd over het feit dat het steeds lastiger wordt/is 

om een grondexploitatie rendabel te houden. Daarnaast moeten wij kavels aan iedereen aanbieden 

en zijn ontwikkelaars bereid om de lokale inwoners voorrang te geven.  

Duurzaamheid en milieu  

(GB6, GB7, CDA4) 

De vragen over de maatregelen die we willen inzetten voor het realiseren van het bod wat de 

gemeente heeft gedaan als de Dalfser bijdrage voor de RES zullen we dit jaar nog aan u presenteren. 

Er zijn, na de behandeling in de raad, zoals u mag verwachten, intern stappen gezet, er zijn al weer 

gesprekken geweest met de werkgroep van de dorpen van morgen, gericht op het goede gesprek en 

een goed vervolg (passend bij de oproep van u als raad) en hier komen we dus mee terug bij u als 

raad.  

Uw oproep om blijvend aandacht te hebben voor de afvalstoffenstroom, excuus grondstoffenstroom, 

zullen we met ROVA oppakken en waar mogelijk verder verbeteren om nog minder restafval te 

produceren en zoveel mogelijk te kunnen hergebruiken 

De vraag over de monovergisters: monovergisters kunnen een bijdrage leveren voor verschillende 

opgaven in de energietransitie. Dalfsen is daarom aan het onderzoeken wat de potentie is voor 

biogashubs in de gemeente. De resultaten hiervan worden in verbinding gebracht met het PPLG en 

de koploperprojecten die daarbinnen spelen, zodat het in de gebiedsprocessen opgepakt kan 

worden. 

Grote Ruimte vragers 

(CU5, GB, GB14, CDA6) 

Het munitiedepot: Hiervoor hebben we afgelopen vrijdag een inloop georganiseerd en volgende 

week is er nog een afspraak met defensie om, vooruitlopend op de onderzoeken van defensie, de 

punten waarin het knelt en de punten die we hebben opgehaald kunnen delen. Ook staat er 

binnenkort nog een gesprek gepland met de provincie en andere gemeentes die het ook treft. 

Daarnaast heeft u ook nog vragen gesteld over de plannen die er spelen met betrekking tot de 

onderzoeken van een railterminal, onderzoek uitbreiding bedrijventerreinen en de duurzame 

ontwikkeling van de landbouw, hiervoor zullen wij u op een zo vroeg mogelijk moment over op de 

hoogte stellen wanneer er iets speelt of er zich een kans voordoet. Dit geldt ook voor batterijopslag, 

hiervoor hebben we als Dalfsen geen beleid, in principe is het dus niet mogelijk maar ook hiervoor 

geldt dat als het een bijdrage kan leveren om netcongestie tegen te gaan en het een positieve 

bijdrage levert aan de energie-infrastructuur we dit zeker met u als raad zullen bespreken. Overigens 

is waterstof ook een energiedrager en ook op dit onderwerp zijn we goed aangehaakt en zullen we 

kansen aangrijpen, natuurlijk betrekken we u hier ook weer bij.  

Volgens mij voorzitter heb ik antwoord gegeven op de vragen die gesteld zijn in de algemene 

beschouwingen en mocht er verduidelijking noodzakelijk zijn dan hoor ik dat graag.  

 

 



          

 

 


